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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

készült a képviselő-testület 2012. július 30-án 
10.00 órakor kezdődő  

nyilvános üléséről 
 
 
Helye:   XV. kerületi Polgármesteri Hivatal (1153 Bp., Bocskai u. 1-3.)  Díszterem 
 
Jelen vannak: 12 fő képviselő (Bárdosi György, dr. Balázs Zoltán, Báthory Erzsi, Bencsics 
Lászlóné, Bitvai Nándor, Gyurcsánszky János, Gyurkovics Miklós, Király Csaba, László 
Tamás, Major Sándor, Németh Angéla, dr. Pintér Gábor) 
 
Meghívottként jelen van:  dr. Herczeg Julianna aljegyző, Aradi Gizella a Pénzügyi Iroda 
vezetője, Helmajer Lászlóné az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Iroda vezetője, dr. 
Paor Emőke a Jogi és Szervezési Iroda vezetője, dr. Pongor Lilla a Jogi és Szervezési Iroda 
részéről, dr. Kovács Imre a GMK vezetője, Bene Attila a GMK műszaki vezetője 
 
A képviselő-testület ülésén részt vett Lukács Lászlóné, Paulusz Katalin és Varga Mónika 
jegyzőkönyvvezetők.  
 
   László Tamás: Megállapítja, hogy a képviselő-testület 12 fő képviselő 
jelenlétével határozatképes, az ülést megnyitja. Köszönti a képviselő-testületi ülésen 
megjelent képviselőket, a tisztségviselőket, a kerületi intézmények vezetőit, a hivatal vezetőit, 
munkatársait, a megjelent érdeklődőket, az internetes közvetítés és a kábeltelevízió nézőit. 
Ismerteti a meghívó szerinti napirendi javaslatot. A témák határidőhöz kötöttek, ezért volt 
szükség rendkívüli testületi ülés összehívására. Kéri a kérdéseket a napirendi javaslattal 
kapcsolatban.  
 

Király Csaba: Azokért a hibákért, amelyek miatt a mai testületi ülést 
össze kellett hívni, kik a felelősek és történik-e felelősségre vonás? 

 
László Tamás: A Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosítása 

technikai jellegű változtatást takar. Az Államkincstár hiánypótlást nyújtott be, melynek szoros 
határideje van. Emiatt nem gondolja, hogy felelősségre vonásra van szükség. A köznevelési 
intézmények alapító okirat módosításával kapcsolatban szintén a Magyar Államkincstár által 
jelzett problémát igyekeznek orvosolni annak ellenére, hogy az Államkincstár végzésében 
foglaltakat vitatják az önkormányzat jogászai. Nem akarják, hogy emiatt az iskola ne kapja 
meg a normatívát. Amikor végignézték a helyszíneket az MLSZ szakemberei a műfüves 
pályák vonatkozásában, kiderült, hogy a Kontyfa utcai iskolában nem fér el két műfüves 
pálya, csak nagyon nagy átalakítás árán, ezért a negyedik helyszínként a Szentkorona iskolára 
esett a választás. Ennek az MLSZ és az iskola egyaránt örült. Jelen esetben sem indokolt 
bárkit is számon kérni. Hozzászólások következnek. 
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Gyurcsánszky János: Újra megtörtént, ami többször megtörtént már a 

közelmúltban. Hibáztak, ezért most a döntés módosítására van szükség. Hofi Géza humorista 
egyszer azt mondta, hogy a szabó kétszer mér, és egyszer szab. Az ellenzék tagjai többször 
elmondták, nem kell rohanni, körültekintően kell döntéseket hozni, a szakemberek pedig 
nézzék meg a döntés helyességét. Reggel óta 150 km-et utazott, hogy jelen legyen a testületi 
ülésen. A többséget nem neki kell biztosítania, de megígérte polgármester úrnak, hogy eljön 
az ülésre. A képviselő-testület éppen hogy határozatképes, nem fogja magára vállalni a 
felelősséget a többség megléte érdekében.  

 
László Tamás: Megállapítja, hogy a napirenddel kapcsolatban több 

kérdés, észrevétel nincs, szavazást kér.  
 
780/2012. (VII. 30.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja az előterjesztett 
napirendi pontokat és azok tárgyalási sorrendjét.  
(Szavazati arány:  11 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
 
 
E l f o g a d o t t  n a p i r e n d 
 
 

1. Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosításáról (Ikt.sz: 
117-275/2012.  sz. anyag)    
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

2. Előterjesztés alapító okirat módosításáról (Ikt.sz: 117-273/2012.  sz. anyag)   
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 
3. Előterjesztés műfüves labdarúgó pályák pályázat módosításáról (Ikt.sz: 117-

274/2012.  sz. anyag)    
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 
 

***** 
 
 

1. Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosításáról (Ikt.sz: 
117-275/2012.  sz. anyag) 

 
 
   László Tamás: Megadja a szót dr. Pongor Lilla jogásznak.  
 

Dr. Pongor Lilla: A képviselő-testület a 2012. június 27-i ülésén 
fogadta el a Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosítását, melyet beküldtek a Magyar 
Államkincstárnak. A Magyar Államkincstár hiánypótlás szükségességére hívta fel a 
figyelmet. Az irányító szerv megnevezését pótolták, a szakfeladatok pontos megjelölését a 
Pénzügyi Irodával egyeztetve készítették el. Ennek pótlása csak az alapító okirat ismételt 
módosításával lehetséges. 
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László Tamás: Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnöknek ad szót. 

 
   Dr. Balázs Zoltán: A Pénzügyi és Jogi Bizottság  3 igen szavazattal  
támogatta az előterjesztést.  
 
   László Tamás: Kérdése, hozzászólások hiányában szavazást kér az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatról. 
 
 
781/2012. (VII. 30.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 117-
275/2012. sz. előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal elfogadja a Polgármesteri 
Hivatal (1153 Budapest, Bocskai u. 1-3.) Alapító Okiratának módosítását.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2012. július 30. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CXCV. törvény 8. § (1) bek., 56/2011. (XII. 31.) NGM 
rendelet 11. § 1. sz. melléklet) 
(Szavazati arány:  11 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
 
782/2012. (VII. 30.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, 
hogy a 117-275/2012. sz. előterjesztés 2. melléklete szerinti tartalommal egységes szerkezetbe 
foglalt Alapító Okiratot írja alá és küldje meg a Magyar Államkincstár részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2012. augusztus 6. (aláírásra) 
      2012. augusztus 10. (a Magyar Államkincstárnak való megküldésre) 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CXCV. törvény 8. § (1) bek., 56/2011. (XII. 31.) NGM 
rendelet 11. § 1. sz. melléklet) 
(Szavazati arány:  10 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás) 
 
 
 

2. Előterjesztés alapító okirat módosításáról (Ikt.sz: 117-273/2012.  sz. anyag) 
 
 
   László Tamás: Megadja a szót irodavezető asszonynak a szóbeli 
kiegészítésre. 
 

Helmajer Lászlóné: A Magyar Államkincstár kifogásolta a 2012. 
május 30-i testületi ülésen elfogadott alapító okiratnak azt a pontját, ahol jogelődként jelölték 
meg a Károly Róbert Szakközépiskolát. A kifogást elfogadva javasolják az alapító okirat 
módosítását. A májusi testületi ülésen az előterjesztő befogadta azt a javaslatot, hogy a 
Kontyfa Középiskola és Általános Iskola nevében szerepeljen a „szakiskola” megnevezés is. 
A határozatokban, illetve az alapító okiratban ez a módosítás nem került átvezetésre. Az 
előterjesztésben javaslatot tesznek az érintett határozatok módosítására. Szintén a 
névváltoztatás miatt szükséges a Károly Róbert iskola megszüntető okiratának a módosítása 
is.  
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   László Tamás: A bizottsági elnököknek ad szót.  
 
   Dr. Balázs Zoltán: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 2 igen, 1 tartózkodás 
mellett támogatta az előterjesztést.  
 

Gyurkovics Miklós: A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és 
Sport Bizottság 3 igen, 1 tartózkodás mellett támogatta az előterjesztést. 
 
   László Tamás: Kéri a kérdéseket a napirenddel kapcsolatban.  
 
   Németh Angéla: Amikor  a testület tárgyalta a Kontyfa és Károly 
Róbert iskola összeolvadását, nem tűnt fel a jogászoknak, hogy rossz jogelőd van feltüntetve? 
Miért a Magyar Államkincstárnak kell erre felhívnia a figyelmüket? 
 

László Tamás: Értelmezési probléma van a közvetlen jogelőddel és az 
eredeti jogelőddel kapcsolatban. Az Államkincstár azt kifogásolta, hogy az eredeti, nevelési-
oktatási központok idejéből való jogelődöt jelöljék meg, ne a közvetlent. Véleménye szerint 
az önkormányzat helyesen járt el, és a jogelődnek a közvetlen jogelőd számít. Vitatkozhattak 
volna az Államkincstárral, vagy a Kormányhivatallal, de nem akarták az állami normatívához 
jutást kockára tenni, így elfogadták az észrevételt. Hozzászólások következnek.  
 
   Németh Angéla: Ha az önkormányzat azt mondja, igaza van, akkor 
álljanak ki az igazukért. Ha nem a nevelési-oktatási központ a jogelőd, mondják meg az 
Államkincstárnak. A könnyebb ellenállás felé ment az önkormányzat vezetése.  
 
   László Tamás: Jelentős állami normatíváról van szó. Figyelembe 
kellett venniük, hogy eleshetnek-e a pénztől, vagy nem. Úgy gondolták, nem kockáztatnak, 
fontosabb, hogy az intézmény megkapja a normatívát. 
 

Dr. Herczeg Julianna: Megkeresték levélben a Magyar 
Államkincstárat, jelezze, amit a végzésében nem tett meg, hogy mi a konkrét probléma. Ez 
eddig nem történt meg. Csak telefonos egyeztetésre volt lehetőségük, mert személyesen nem 
fogadta őket az Államkincstár, így nem tudták elmondani az érveiket. Az önkormányzat 
vezetése nem akarta kockáztatni azt, hogy megszűnik július 31-én a Károly Róbert iskola, és a 
jogutód ne tudjon elindulni augusztus 1-jén. Figyelniük kell a tanulói és alkalmazotti 
közösségre, hogy ne váljon egy-két napra se bizonytalanná a létük, a jogviszonyuk legyen 
folyamatos. Kérték az eljárás felfüggesztését is, mert ha ma nem születik döntés, kicsúsznak a 
20 napos határidőből is. Meg kell szüntetni a bizonytalanságot. A közvetlen jogelőd számára a 
jelenlegi intézményt közvetlenül megelőző intézményt jelenti, ennek ellenére a Kincstár csak 
az egy évvel ezelőtti, nevelési-oktatási intézményt fogadja el jogelődként.  

 
László Tamás: Képviselő asszonynak teljesen igaza van. Az 

önkormányzatnak mérlegelnie kell, kiáll-e az önkormányzatiság adta jogai mellett. Az alapító 
okirat 3. i) pontjából hiányzik az óvoda az Államkincstár szerint. Nem érdemes elkezdeni 
ezen vitatkozni. Fennáll annak is a veszélye, hogy a végén valahogy úgy intéznék, hogy a 
MÁK-nak legyen igaza, melynek következtében eleshetnek egy havi állami normatívától. 
Igaza van Németh Angélának, de az iskola állami normatívája fontosabb. A döntés 
felelőssége minden képviselőé. 
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Németh Angéla: Nem kellene az ellenzékre „tolni” a felelősséget. A 
Fidesz frakció minősített többséggel rendelkezik a testületben. Nem rajtuk múlik, születik-e 
ma döntés. A többséget a Fidesznek kell biztosítania. Ő is megígérte polgármester úrnak, 
hogy jelen lesz az ülésen, de hogy végül hogy dönt, az egy másik kérdés. 
 
   László Tamás: Szavazást kér az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatokról. 
 
 
783/2012. (VII. 30.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
400/2012. (V. 30.) ök. számú határozatát az alábbiak szerint módosítja: 2012. augusztus 1-
jétől a Károly Róbert Gazdasági Szakközépiskola és Szakiskola (1151 Budapest, Sződliget 
utca 24-30.) beolvad a Kontyfa Középiskola és Általános Iskolába (1156 Budapest, Kontyfa 
u. 5.) A Kontyfa Középiskola és Általános Iskola a Károly Róbert Gazdasági Szakközépiskola 
és Szakiskola jogutódjaként, Kontyfa Középiskola, Szakiskola és Általános Iskolaként 
működik tovább. 
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2012. augusztus 1.  
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 9. § (4) bek., 10. § (1) bek. g) pont, 15. § (1) 
bek., 2011. évi CXCV. törvény 8. § (1) bek., 104. §) 
(Szavazati arány:  9 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 3 tartózkodás) 
 
 
784/2012. (VII. 30.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
401/2012. (V. 30.) ök. számú határozatát az intézmény neve tekintetében alábbiak szerint 
módosítja: Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
felkéri a polgármestert, hogy a Kontyfa Középiskola, Szakiskola és Általános Iskola 
szabályszerű működésének megkezdéséhez szükséges fenntartói intézkedéseket – különös 
tekintettel a vagyonátadásra, a Kontyfa Középiskola, Szakiskola és Általános Iskola leltári 
szabályozása szerint történő leltár elvégzésére, a megszűnő Károly Róbert Gazdasági 
Szakközépiskola és Szakiskola Kontyfa utcai székhelyre költözésére és a nevelés-oktatás 
megfelelő körülményeinek kialakítására – tegye meg.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2012. augusztus 1.  
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 9. § (4) bek., 10. § (1) bek. g) pont, 15. § (1) 
bek., 2011. évi CXCV. törvény 8. § (1) bek., 104. §) 
(Szavazati arány:  9 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 3 tartózkodás) 
 
 
 
 
 
 
 
 
785/2012. (VII. 30.) ök. számú határozat 
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Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
403/2012. (V. 30.) ök. számú határozatát az intézmény neve tekintetében az alábbiak szerint 
módosítja: Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
felkéri a polgármestert, hogy a Kontyfa Középiskola, Szakiskola és Általános Iskola 2012. 
augusztus 1-jétől engedélyezett álláshelyeiről szóló javaslatát 2012. június 30-ig terjessze a 
képviselő-testület elé.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2012. augusztus 1.  
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 9. § (4) bek., 10. § (1) bek. g) pont, 15. § (1) 
bek., 2011. évi CXCV. törvény 8. § (1) bek., 104. §) 
(Szavazati arány:  9 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 3 tartózkodás) 
 
786/2012. (VII. 30.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete nem fogadta el azt a 
javaslatot, hogy a 117-279/2012. sz. előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal 
jóváhagyja a Kontyfa Középiskola, Szakiskola és Általános Iskola alapító okiratának 
módosítását. 
(Szavazati arány: 9 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 3 tartózkodás) 
 
787/2012. (VII. 30.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete nem fogadta el azt a 
javaslatot, hogy a 117-279/2012. sz. előterjesztés 2. melléklete szerinti tartalommal 
jóváhagyja a Károly Róbert Gazdasági Szakközépiskola és Szakiskola megszüntető 
okiratának módosítását.  
(Szavazati arány: 9 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 3 tartózkodás) 
 
 

3. Előterjesztés műfüves labdarúgó pályák pályázat módosításáról (Ikt.sz: 117-
274/2012.  sz. anyag) 

 
 
   László Tamás: Az előterjesztés egy új helyszín kijelöléséről szól. 
Megnyerte az önkormányzat a négy műfüves pálya építésének lehetőségét. Egy pálya készül a 
Szántóföld utcában, egy a Kontyfa utcában, egy a Czabán Samu iskolában, valamint egy a 
Szentkorona útján. A bizottsági elnököknek, alelnököknek ad szót.  
 

Bárdosi György: A Településfejlesztési, Városüzemeltetési, Érték- és 
Környezetvédelmi Bizottság  határozatképtelen volt, az ülés meghiúsult. 
 
   Dr. Balázs Zoltán: A Pénzügyi és Jogi Bizottság  3 igen szavazattal 
támogatta az előterjesztést. 
 

Gyurkovics Miklós: A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és 
Sport Bizottság 4 egyhangú igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 
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   László Tamás: Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs a 
napirenddel kapcsolatban, szavazást kér az előterjesztés szerinti határozati javaslatokról.  
 
 
788/2012. (VII. 30.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
523/2012. (VI. 5.) ök. számú határozatát a megvalósításra kijelölt ingatlanok tekintetében az 
alábbiak szerint módosítja: a pályázat keretében kivitelezésre kerülő sportpályák, az 
önkormányzat 1/1 tulajdonában álló 91158/193. hrsz. ingatlanon egy darab 20x40 m-es, 
90240 hrsz. ingatlanon egy darab 20x40 m-es, a 80735/17 hrsz. ingatlanon egy darab 20x40 
m-es, a 91170 hrsz. ingatlanon egy darab 105x68 m-es méretű műfüves pálya.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2012. augusztus 3. (MLSZ értesítésére)  
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 8. § (1) bek., 4/2012. (II. 29.) önkormányzati 
rendelete 5. m.a melléklete) 
(Szavazati arány: 12 igen szavazat, egyhangú) 
 
   László Tamás: Bejelenti, hogy 2012. augusztus 8-ra rendkívüli 
képviselő-testületi ülést hív össze, melyen újra előterjesztik a köznevelési intézmény alapító 
okirat módosításának azon részét, amelyet most a testület nem szavazott meg, illetve a 
Zsókavár projekt III. ütemének projekt előkészítésével kapcsolatos anyagot, mert a pályázatot 
még augusztus közepén be kell adni. Megköszöni a képviselőknek, hogy nyaralásból jöttek el 
a testületi ülésre, további jó pihenést kíván, megköszöni a részvételt, a rendkívüli ülést 
bezárja.  
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 

Dr. Herczeg Julianna 

aljegyző 

László Tamás 

polgármester 
 

 
 
 


